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Abstract (en)
[origin: JPH05193677A] PURPOSE: To facilitate moving of oxygen in the long axis direction in the intermediate parts installed in a first bottle through
the neck of a second bottle by a small turn of the second bottle, in spite of making of the second bottle made of the material that does not allow
the permeation of oxygen. CONSTITUTION: A packing comprises the intermediate components 8 installed with a central duct 9 receivable of a
separable plug 10 fixed at the bottom of the first bottle 1 and the second bottle 2 having a neck 24 installed with a cap 25 for the storage received
in the central duct 9. A linking means L is provided between the neck 24 and the cap 25. Between the neck 24 and the central duct 9, a connection
means J different from the linking means L is installed. A co-working part 29 of the central duct 9, which co-works with a part 28 of the neck 24 is so
disposed as not to interfere with a part 26 of the linking means placed on the neck 24.

Abstract (fr)
Le conditionnement comprend un premier flacon (1) ouvert à sa base en forme de jupe (3) et muni, au sommet, d'un embout (7) de distribution ; une
pièce intermédiaire (8) fixée sur la base du premier flacon comportant une cheminée centrale (9) propre à recevoir un obturateur (10) séparable ;
un deuxième flacon (2) muni d'un goulot (24) propre à être engagé dans la susdite cheminée centrale (9), ce goulot étant équipé d'un bouchon (25)
pour le stockage. Des moyens de liaison (L) sont prévus entre le goulot (24) et le bouchon (25). Le conditionnement comporte, entre le goulot (24)
et la cheminée centrale (9), des moyens de connexion (J), différents des susdits moyens de liaison (L), gui comprennent une partie (28) prévue sur
le goulot (24), et une partie conjuguée (29) prévue dans la cheminée centrale (9), et agencée pour ne pas interférer avec la partie (26) des susdits
moyens de liaison (L) prévus sur le goulot (24). <IMAGE>
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